
PROTOKOL Nr XV[/2011
obrad XVII sesji Rady Miejskiej Ostrzesz6w

odb).tej w dniu 29 grudnia 20ll roku

Ustawowy stan Rady Miejskiej 21, obecnych na sesji 2l radnych (100%).

W obradach uczestniazyli zaproszeni goScie wedfug zalqczonych list obecnoSci.

Porzadek obrad
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocnosci obrad
2. Przedstawieni€ porz4dku obrad X\4I sesji Rady Miejskiej
3. Wyb6r sekretarza obrad XVII sesji Rady Miejskiej
4. Przyjqcie protokolu XVI sesji Rady Miejskiej
5. Informacja Przewodniczqcego Rady Miejskiej o dzialaniach podejmowanych

w okresie migdzy sesjami
6. lnformacja Burmistrza Miasta i Gminy z realizaclj zadaiw poprzednim okr$ie

zwlaszcza z wykorania uchwat Rady Miejskiej
7. Interpelacje i zapltania radnych
8. Zapytania i wnioski przewodniczqcych dzielnic i soltys6w
9. Uchwalenie programu prclilaktyki, rozwi4z]!'?ania problem6w alkoholowych

oraz przeciwdzialanta narLomanii dla Miasta i Gminy Ostrzesz6w na 2012 rok
(ru 82/2011).

10. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Miasta i Gminy Ostrzeszow
t\alata20lz 2O2O

a) przedstawienie uchwaly Nr SO-0952[l/6/4/Ka,/2011 Skladu Regionalnej lzby
Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 2 grudnia 2011 roku w sprawie qTyrazena

opinii o projekcie wieloletniej prognozy finansowej Miasta i Gminy Ostrzeszow
11. Uchwalenie budzetu Miasta i Gminy Ostrzesz6w na 2012 rok

a) przedstawienie projektu uchwaly w sprawie bud:etu Miasta i Gminy Ostrzeszow
na 2012 rok

b) przedstawienie uchwaly Nr SO-09521V6i4lKa./201 I Skladu Orz€kajqcego Regio-
nalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dni a 2 g!\dira 20ll roku w sprawie
wrazenia opinii o projekcie uchwaly budzetowej Miasta i Gminy Ostrzesz6w
na 2012 rok

c) przedstawienie uchwaly Nr SO 0951156/Dl4Ka/2901I Skladu Orzekajacego
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dflia 2 grudnia 2011 roku
w spnwie wyraienia opinii o mozliwo3ci sfinansowania defic1'tu przez Miasto
i Gming Ostrzesz6w

d) odczytanie wniosk6w stalych Komisji Rady Miejskiej
e) przedstawienie stanowiska Komisji Budzetu i Przgstrzegania Ptawa o projekcie

uchwaly budzetowej
l) przedstawi€lie stanowiska Burmistrza Miasta i Gminy w sprawie przedstawionych

opinii i wniosk6w stalych Komisji Rady Miejskiej
g) dyskusja
h) glosowanie nad projektem uchwaly bud2etowej

12. Sprawozdanie z dzialalno6ci Komisji Rewi zyj^el za 2011 rok
13. Uchwalenie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2012 rok
14. Podjgcie uchwal w sprawie:

a) zmian w bud2ecie Miasta i Gminy Ostrzeszow w 2011 roku (nr 87201 l)
b) wyst@i€nia gminy Ostrzewow ze Zwiqzku Gmin Zlewni G6mej Baryczy

(nr 88/201l)
c) utrz"nania S4du Rejonowegow Ostrzeszowie (nr E9/2011) 

\



15. Odpowiedzi na interpelacje zapytarlia
16. Sprawy r6zne i informacje
17 . Zakoiczenie

Do p-ktu l-eo Otwarcie i stwierdzenie prawomocno5ci obrad
Radny Edward Skrzypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej otworzyl
obrady XVII sesji Rady Miejskiej i stwierdzil, 2e sesja jest prawomocna
do obradowania i podejmowania uchwal.

Do p-ktu 2-so Przedstrwienie porzadku obrad XVll sesii Rady llieiskiei
Radny Edward Skzypek - Pftewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil
porz4dek obnd, kt6ry radti otrzymali z zaproszeniem na dzisiejwe obrady.
Mariusz Witek - Burmistrz wni6sl o przyjgcie w punkcie 14 ppkt c) pro-
jektu uchwaly w sprawie utrzlmania S4du Rejonowegow Ostrzeszowe
(nr 89/2011)
Rada Miejska jednoglo3nie (21 glos6w,pa'') przyjgla wniesiony wniosek.

Do p-ktu lso Wyb6r sekretarza obrad XVII sesii Rrdy Mieiskiei
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej dosil kandydature .adnej Krystyny Sikora
na s€ketarza obrad dzisiejszej sesji. Radna Krystyna Sikora wyazila
zgodq na kandydowanie.
Rada MiejskajednogloSnie (21 glosow ,7a") wybrala radn4 KrystynQ
Sikora seketarzem obrad X\fII sesji Rady Miejskiej.

Do o-ktu ,tgo Przviecie protokolu z XYI sesii Radv Mieiskiei
Radny Andrzej Og6rkiewicz seketarz obrad XVI sesji Rady Miejskiej
przedstawil wniosek o przyjqcie protokol z X\{I sesji.
Rada Miejska jednogloinie (21 gtos6w,7a'') prziqla zgloszony wniosek.
Wniosek stanowi zalqcznik do prctokolu.

Do p-ktu Sgo Informacia Przewodniczacego Radv Mieiskiei o dzialauiach
podeimowanych w okresie micdzy scsiami
Radny Edward Skrzypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil
informacjQ.
Informacja stanowi zal4cznik do protokolu.

Do p-ktu Gqo Informacir B mistrza Miastr i Gminv z rerliacii zadai
w poprzednim okr€sie zwlaszcza z wvkonania uchwal Rady Mieiskiei
Mariusz Witek - Burmistrz Fzedstawil powyzsz4 informacj€.
Informacja stanowi zal4cznik do protokolu.

Do p-ktu 7-so Interpelacie i zapvtania radnych
Radny Adam Zawada porusza kwestie b.aku inwestycji na drogach
wojewodzkich, a w szczegolno3ci budowy ci4g6w pieszo-rowerowych:
z Rojowa, na ul. KoSciuszki, ul. Piastowskiej i ul. Grabowskiej.
Uwzlz4 2E naszo dotychczasowe &ialania o charallerze dyplomatycznym
do niczego nie prowadz4 dlatego Rada Miejska powinna podj4d stanowi-
sko w tej sprawie, na przyklad poprzez podjgcie stosownej uchwaly.
AnalogicznA uchwalQ powinna podj46 r6vniez Rada Powiatu. To wsp6lne
stanowisko obu organ6w naleiry przedstawii Marszalkowi Wojewodztwa

${
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i Przewodnicz4cemu Sejrniku Wojee)6dzkiego Radny podkre(la'

2e ani radni Sejmiku Wojewodzkiego, ani tym bardziej Parlamentarzysct

nie se zainteresowani popraw4 warunk6w drogowych na naszym terenle'

o kt6re my jako bezp&ednio zaint€resowani powinniSmy nieustannie

zabiegac. Oczywiste jest, ze nie mozemy wymagac natychmlastowej

realizicji pierwszego etapu budowy w/w ci4g6w. ale wltaine zajecie

stanowiska i przypominanie tej kwaii cojakjS czas sponoduJe uJ€cle

jej w planach in$estycyjnych wojewodawa \ ielkopolsktego I realrzacl9

w okresie 5 -6 lat
Radny Zbigniew Kajser zglasza wniosek o zaL-up naglo6nienia dla posz-,

"r"g6lny"listano.isk 
radnyct4 kt6re mogloby by6 wykorzyst)'wane pod-

czas obrad sesji.
Zglasza proSbq grupy mieszkaricow Pustkowia Poludnie o:

- fodjgcie dzialan rnaj4cych na celu naprawg drogi dojazdowej do.miels-

io*os"i. Wvkonu* * ubieglym roku drog4 Ltora prowadzi w kierunku

Wygody Tokarskiej na dziei dzisiejsz posiada znaczne ub)'tki' a pozo-

stiwienie jej w obecnym stanie spowoduje jej dalsz4 deghradacjg'

Za acz8. ilp o slanie drogi juz wczeiniej poinformowany zostal zarowno

Burmistrz jak i Wydzial lnwestycji i Gospodarki Komunalnej' 
.

- uruniecie lub prawidlowe wyprofilowanie dftew przy w/w drodze na oo-

cinku biegn4cym przez las. Drzewa te przy naporze 6niegu stanowq prze-

rzkodg urruchu i zagrazaiqbezpieczeilstwu poruszajqclch sie 
.

- wykonanie lablicy informacyjnej dotyczqcej poseslt poloTonycn $ re1o-

nie solectwa Pustkowie Pgoiudnie. przy lrasie na wlsokosci sktzyzoua-

nia Wygoda Totarska - tuslkowie Pofudnie Propozycje danych do w/w

tablicy przekazal Burmistrzowi poczt4 elektroniczn+

Radny-Ryszaed Szymairski nawiq.zuje do opisanych w lokalnej prasie ko-

lizii droeowlch, hire miaty miejsce 2 | i 22 grudnia 201 | roku wokolicy

utic ratlo'^lej i DasT)'nskiego zapltuje jalie dzialaniazostab.podifle
prrez slizby odpowiedzialne za zimowe utrzymanie dr6g, aby ich stan

umozliwial bezoieczne porusznie siQ po &ogach w naszej gminie

Na pro(bg mieszkaica porusza sprawg ustawionego w okolicy Banku

lfO S.e. przy ut. I Maja znakl zakazt zatrzymywania' kt6ry obowi4zuje

od ooniedzialku do pi4tku w godzinach 8 I7 Zewzglgdu na fakl i2Bank

czynnyjest od godz l0-ej. zipyuje dlaczego do godziny ot\ arcia Banku

jadqc do baniomatu nie mozna zalrzlanac sie w r)T n mlelscu rroponuje

wprowadzenie w tym miejscu zmiany godzin zakazJ za1l.rzyrnywarria sig

z obecnych 8-17 na 10-17.

Radny Henryk Kajser po raz kolejny zapl'tuje o inicjatora oraz.cel

usta;ienia z;aku drogowego zakazu ruchu na ul Wiosny Ludow

przy Banku Spotdzielczym. Wnosi o odpowied/ na pi{mie

Wraca do budowy 6ciezki pieszo-rowerowej lub chodnika migdzy 
-

Ostrzeszowem a iojowem. Informuje' i2 solectwo Roj6w otrzymalo 
-

odpowiedz od Dyrettora Dr6g Wojew6dzkich ld6ry nie widzi potrzeby

buiory 3cioki iub chodnika na w trasie. wedlug Dyrektora dro,g-

*ojew6dzkich ruch pieszych ma sig odblwai ulicami Jana Pawla II
Grunwaldzk4 - Hetnairsk4 - przez tereny Olszyny do Rojowa Uwr2a, 

.

ze nalezy wyst4pi6 do Dlrekcji WZDW nie z ptosba a z{daniemr'rznanla

koniecznoici budowy tego chodnika i ujqcia go w swoich planach inwe-

stycyjnych.
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P!.ta Bulfiistrza czy okredlono konkretne zasady odinie2ania drog i czy

Zostatry one przekazane soltysom, a tak2e czy w Wydziale Inwestycji
i Gospodarki Komunalnej zostala wyznaczona osoba do Scislego moni-

torcwania akcji imowej (w tym rowdez warunkow pogodowych).

Do o-ktu &so Zapvtania i wnioski orzewodniczacYch dzielnic i soltvsi6w
Jan Szkopek Przewodnicz4cy Dzielnicy nr 2 po raz kolejny w imieniu
mieszkanc6w Dzielnicy nr 2 porusza sprawQ utrzymania czystoici na ul
Zamkowej. Od kilku tygodni, a nawet miesiQcy ulica ta nie byla sprz4tara

w wlmih czego jeszcze po okesiejesiennym sporo li6ci zalega na chod-
nikach.
Inlormuje o lezacym na poboczu ulicy Zamkowej na wysokosci ,,Stal-
chemu' wyrwanyrn znaku drogowym informuj4cym o mo2liwosct

parkowania.
Porusza zgloszon4 ju2 wczeiniej sprawg drogi wewnqtrzosiedlowej
biegn4cej przy blokach komunalnych na Os zamkowym od ff 7 10.

Droga ta podobnie jak chodnik s4 w kr)'tyczn'4n stanie. Zniszczona

nawierzchni4 glgtrokie wyrwy, powoduj4 powuzr'e zagrciEnia dla
poruszaj4cych siq tam samochodow. Sugeruje, aby porozumieg sie, kt6ry
zarz4dca ma dbad o porzqdek na tym terenie. Podkesla, iE kilkakoinie
interweniowaljuz \ tej sprawie na sesji

nikiem.
Stde Komisj€ Rady Miejskiej pozltywnie zaopiniowaly powyzszy prcjekt
uchwa$ pod obrady sesji
Rada Miejska jednogloSnie (21 glos6w,,za'') podjgla uchwalg.

Uchwala Nr XVIVl01/201 I stanowi zal4cznik do protokotu

Do p'ktu 10-so Uchwelenie wieloletniei Prosnozv Finansowei dh Miasta i Gminv
Ostnesz6w na lata 2012 - 2020
e) pnedstewienie uchlvtlv Nr SO-0952/IIl6/4/I<a-l201I Skladu

Regiomltrei IzbY Obrachunkowei w Poznaniu z dnia 2 grudnia
20ll roku w spralvie Eryr&ie a oDinii o oroiekcic wieloletniei
prognozy finansowei Miasta i GminY Ostrzesz6w
J6zef Bukieiwicz Skarbnik przedstawil:
- projekt uchwaly w sprawie uchwalenia Wielol€tniej Prognozy

Finansowej dla Miasta i Gminy Ostrzesz6w ialata2012-2020'
- uchwalQ Nr SO-0952/lIl6/4KaJ201l Skladu Regionalnel Izbv
Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 2 grudnia 2011 roku w sprawie

wl, azenia opinii o projekcie wieloletniej prognozy finansouej
\4iasta i Gminy OstrzesTow

Stale Komisje Rady Miejskiej pozltywnie zaopiniowaly projekt
uchwafy pod obrady sesji.
Rada Mejska jednoglofnie (21 glos6w,,za") podjgla uchwala.
Uchwala Nr X\{I/ 1 02/2011 starlowi zal1cznik do protokotu.

l

alkoholowvch oraz przeciwdzialania narkomanii dla Miasta i Gminv
Ostrz€sz6w na 201 2 rok (nr 821201 l )
Mariusz Witek - Burmistrz przedstawil projekt uchwaly wraz z zalqcz-



i Gminv Ostrzesz6w na 2012 rok
M-ius, Wit"k - Butmistrz przedstawil projekt uchwaly wraz

szczeeolowo om6wienil zalqczruki.

Regionalnej Izby Obrachunkowe.i
Uchwala stanowi zalacznik do prolokolu

Regionalnej Izby Obrachunkowej.
Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

wnioski Komisji dotyczqce projekru budzetu

Wnioski stanowi4 zalqczniki do protokolu.

e) ptzedstawi€ni€ stanowiska I(omisii Budietu i Przestrzesania

Prawa o oroiekcie uchvalv budietowei
nadny Sliwomir Odrobiiski - Przewodniczqcy Komisji Budzetu

i Przestrzegania Prawa przedstawil stanowisko Komisji'

Stanowisko star, owi zalAcznik do protokolu

g) dvskusia
Radny Zbigniew Kajser stwierdza 2e:

- nie powinni3my oszczgdzad na szkolnictwie,
- zakhd fnergetyki Cieplnej jest zasilany 200 tys zl z budzetu gminy'

- otalem na co.
- naiezy dokoiczyc ul Jana Pawla ll
- budowa drogi do saefu ekonomicznej - 400 tys zl - po co'

- postulowal o budowQ ul. Piulsudskiego,

- w projekcie budzetu nie ma Srodkow na budowQ mieszkad

- wielelego postulatow nie zostalo uwdqdnionych w projekcie

BudZetu.

-tl

uiiiwalv budietosei Miasta i Gminv Ostrzcsz6w n4 2012 {ok 
-

J6ref g,.rkie*i", - Ska6nik zapoznal z wy2ej wymienion4 uchwal4

ffiiej wymieniona uch\'"alq

nie vrniosk6w stalvch Komisii Radv M
Fr^*"dt*t4.y 

""ty"h 
K"-tli Rady Miejskiej prTedsta$ili

ffi zej w)'mienione stanowisko

Stanowisko stanowi zal4cznik do protokohr
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Mariusz Witek Burmistrz stwierdzil, 2e ka2dy m6glby zglosii wiele

potrzeb - zadarl do projektu budzetu. Projekt budzetu jest kompfo-

mrsem
Radnv Slawomir Odrobirlski dzieli sig swojq relieksjq - Rada zacho-

wule siq bardzo odpowiedzialnie. Nale2y podj46 dzjalania utrzlmania

wytony'wanych inwestycji. Komisje dyskutuj4c o projekcie budzettr

skupily sie nad zmniejszeniem deficyu
Rainr Henrvk Kaisei st wierdza. 7e nie moina bylo opracowac innego

p-j"i.t uuizou.2upytuje czy musimy doplacac do utrzymania kryej

plywalni oraz likwidowad vkolY
idttny Zbigniew Kajser stwierdz4 ze prosil o informacje o dzialalno3cj

soolek sminnvch i nie orrz'T nal

durmisiz wyja'nil. re * p'oinielsrym tetminie radni olrzlmaiq infor-

macie z dziaialnoici spolik gminnych po zamknigciu roku budzeto-

wejo 200 tys z1 na zuigkszenie udzialow r'r Zakladzie Energetylt

Cieolnei to Srodld na dzialalnoic sportowo-rekreacyjnq o czym mowl-

lem na posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej - spolka odteren6w

sponowch placi do budielu 217 lys zl podatl'u od nieruchomosct

tLdnv lbieniew falser zacyowaluchwalg Rady MiejskieJ o rlqcze-

niu oiroal-u sponui nekreicli do zakladu Energelyki Cieplnej

Zapytuje na co Zaklad Energetyki Cieplnej zaci4gnql kredyt w tryso-

ko6ci 9 mln. zl z funduszu ochrony Srodowiska

Burmistrz wyjalnil, ze na rozbudowq i rozprowadzenie cieplociqg6w

w miescie.
K$,tq plytalnig mo2emy sprzedac

nainv fan Kimek podkdlil, ze mamy do sfacenia kredy zaci4gnigty

nu lufo*e kt*"j pbwalni, ale coS za co5 i gminy oScienne zazdroszcz4

nam tej inweslycji.
Ladny'fatimieri aaciL podlre6lil. ze musimy rozwi4zywac problemy

dnia dzisieiszego nie odwo'lyuac sig do przeszlodci

Radnr Henrvk Kaiser wnioskuje o zamknigcie dysl-usji

Ciororuunl" *nio.tu - jednogioinie (21 glosow "za") zamknigto

dyskusjQ nad projektem budzetu

h) glosowanie nad oroiektem u.gh-wa bud-ieto{c

Przewodniczqcy Rady Miejskiej podzigkowal radnym za praca nad

budzetem m 2012 tok.
Burmistrz podziQkowal radnym za zrozumienie' pracQ i uchwalede

budzetu Miasta i Gminy Ostrzesz6w na 2012 rok

P rzewodn icz4cY RadY^^Miej sliej
w obradach (godz.l2a l2-)
Po przerwie na obrady sesji nie wrocili
Obsadny i Andrzej Og6rkieiwicz

oglosil 30-minutow4 PrzerwQ

radni: Adam Boci4ga, Antoni

I

@qcymi' Podjeta uchwalg

tlctrwala ilr Xutl03/201 I slanowi zalqcznik do protokofu
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stawil sprawozdanie z dzialno6ci Komisji
Sprawozdanie stanowi zalqcznik do protokolu.

Radny Zbigniew Kajser wnosi o ptzedstawianie radnym wniosk6w

z przeprowadzonych konLroli przez Komisjg Rewizyjnq

Przew;dniczqcy Rady Miejskiej podlreilil. ie kontrole przepro\tadzone

przez Komisjp Rewizyjnq nie stanowi4 tajemnicy i mozna siQ zapoznc

t protokolami kontroli w Biurze Rady Miejskiej

I

R.d"y H*tyk K"Jter - Przewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej przed-

stawil projeLl planu pracy Komisji na 2012 mk'

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej odczital fragmenl Statutu dotycz4cy

zatwierdzenia planu pracy dla Komisji Rewizyjnej przez Radg

Radny Kazimiirz Bacik proponuje by w planie pracy uj4i kontrolg iloSci

godzin ponad wyniarowych przepracowanych d}feldorcw placowek

oSwiatowych.
Radny Ryszard Szymanski nyja3ni4 2e Komisja Rewizyjna niepotrzeb-

nie trudzilaby siQ kontrol4 ponievr'az to wszystko w]'nika z arkuszy

organizacyjnych jednostek o6wiatowych.

Rala Miejska jednogloinie ( l8 glovirw -.za' ) podjqla uch\talg

tichriala i\r xV lV 104/20 | | stanowi zalqcznil do protokolu

Do p-ktu l+qo Podiecie uchwal w sDrtwie:
e) zmian w

lnr 8712011)
i-ot"tguki"*i.t-starbnikprzedstawilszczegblowoproiektuch\"/ahy
Z pro]el:1em uchwaty radni zostali zapomani na \ sp6lnvm posledzenlu

przed sesj4.

ir.aOny zlLigniew rajser wnosi o przesttzeganie Statutu Rady Miejskiej

gdyz w dni; dzisiejszym otrzymal przedstawiany projekt uchwaly 
.

laina Krystyna Sikoia podkreilila , ze projekt uchwaly byl omawiany

na posiedzeniu Komisji i bylo pytani€ czy podejmorad uhcwalg na

dziiiejszej sesji - radny Zbigniew Kajser nie wnosil sprzeciwu

nadny Zbigniew rajser wnosi og6lnie do wszystkich projekt6w uchwal'

aby byly dorgczane zgodnie ze Statutem Rady Miejskiej'

zop'iile 
".y'opttt". 

,^ian wynikaj4cych z uzasadnienia s4 jeszcze inne

zmiany w projekcie uchwaly.
Skarbnik po raz drugi om6wil projekt uchwaly z uwypukleniem zrnian'

Radny Grzegorz WiQcek nie rozumie dlaczego po raz kolejny szczeg6-

lowo omawiamy projell uchwaly skoro przed sesjq omawialiSmy go

oaragraf po Damgrafie.'naan'v 
,o.ietsanair tozefiak podkreslil' 7e koficzymy tok i winnismy

podsumowac: jaki mamy deficy, jakie zadania wykonanliSmy

Odpowiedzi udzielil Skarbnik.

Na obrady sesji wr6cil radny Adam Bociaga

'I

R"d"y H""tyk KtJ"- - Przewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej przed-
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Radny Jan G6ra zapltuje jak bgdzie zaksiggowana dotacja, kt6rq
otrzymamy jako zwrct Srodk6w na budowQ ul. Kqpielowej do drogi
nr 1 | w bud2ecie roku 20ll c4 roku 2012.
Skarbnik wyja3nil, ze w zaleznoici kiedy rplynie na nasze konto
Rada Miejska jednogloSnie (19 glosow,,2a") podjgla uchwalg

Uchwala Nr xvlvl051201 I stanowi za,l4cznik do protokolu.

b) wvstapieria eminy Ostrzesz6w ze Zwiazku Gmin zlewni G6rnei
Barvczv (nr 88/2011)
Mariusz Witek Burmistrz przedstawil projekt uchwaly.

Uchwala zostala pozlty'lr'nie zaopiniowana przez stale Komisje
Rady Miejskiej pod obrady sesji.

Radny Zbigniew Kajser zapytuje:
- czy podjQcie uchwaly ni€ jest prz€dwczesne,

-jaka jest wielkoSc skladki inwestycyjnej.
- czy jest umowa ze Zwi@kiem Gmin Zler.vni G6rnej Baryczy

co do wielkogabar)'toq
- co by siQ stalo gdybySmy odloiryli podjgcie uchwaly na p6zniejszy

termin.
Radny Henryk Kajser zapytuje czy sqzapisy w Statucie Zwi4zku,

kr6re reguluja podzial wniesionych wklad6w w sltuacji rezygnacji

z cronkowstwa.
Burmistz udzielil odpowiedzi na zadane pltania
Radny Slawomir Odrobinski stwierdz4 2e przyszloSi przedsigzwigcia

czlonkowstwa w ZwiqTL-u Gmin Zlewni G6m€j Baryczy moze byc

wqtpliwa dla pozostalych gmin.

Rada Miejska l7 glosami ,,zri', | ,,plzerivl' i 1 ,,wstrzymujqcym '
podjQla uchwalQ.
Uchwala Nr )O[I/106/2011 stanowi zal4cznik do ptotokolu

c) utruvmrnia Sadu Reionowesow Ostrzeszowie (nr 89/2011)

Mariusz Witek - Burmistrz przedstawil powyzszy projekl uchwaly.

Projekt byl przedstawiony i szczegolowo omowiony na spotkaniu

radnych przed sesj4
Andrzej Grzyb Europosel wypowiedzial sig w sprawie likwidacji

s&dow w malych miastach powiatowych.
Rada Miejska jednoglosnie (19 glosow ,,2a") podjgla uchwalq

Uchwala Nr XWI/I071201 I stanowi zalAcznik do protokolu'

Andrzej Grzyb Europosel zlozyl radnych i zebranym 2yczenia

nowofoc4le.

Do p-ktu lsso Odpowiedzi na interoelacie zaDvtr4il

- 

Mari"sz witek - Burmistrz odpowiadaj4c na interpelacje wyjasnit,

Ze radni otrzymajq odpowiedzi na pismie

Do o-klu lGso Sorawv r6ine iinformrcie
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zapoaal R"dQ z Zatz4dzenten
Nr l0l/2011 Bu.mistrza Miasta i Gminy Ostrzeszow z dnia 19 grudnia

20l l roku w sprawie obrotu matedalami i artykulami pirotechnicznymi

oraz ich uzwania.

l



Rada Miejska jednogloinie (19 glos6w ,pa") zatwierdzila przedstawione
zafz|dzenie.
Zavqdzenie stato-w-t zalLpznik do protokolu.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poinformowal o:
- Mieczyslaw M4dry zostal prezesem Zarz4du Miejsko-Gminego Zwi4zku
Ochotniczych Strazy Poiamych RP w Ostrzeszowie od dnia 30 listopada
2011 rol-u,

- piSmie Edwarda Kawalera z proibq o irterwencji w lokalu Vanilla -
bardzo gloSno w godzinach nocnych i niszczenie jego mienia przez
goici lokalu,

- pismie Zwi4zku Miast Polskich w sprawie udzialu w zorganizowanej
akcji w obronie finans6w miast, to znaczy w obronie rozwoju Polski
lokalnej z dnia 30 listopada 201I roku,

- kolejna sesja Rady odbgdzie sig w dniu 26 stycznia 2012 roku.
Radny Zbigniew Kajser zglasz4 te.
- na ul. Zamkowej przy wjeidzie na drogq rr I I przy lvlsypce le2y

na poboczu znak. Obecnie zniknql drugi znak kierunkowy,,zakaz
objazdu". Wnosi do Starosty o ustawienie tych znak6w lub zlikwido-
waanie wysepki,

- prosil o dostarczenie na pidmie informacji o uynagrodzeniu prezesow
wszystkich spolek komunalnych - nie otrzymalem. Zapyfuje czy prezesi
spolek maj4 obowiqzek uczestniczenia w obradach sesji Rady Miejskiej,

- radni winni otrzJrmai na pi{mie powolanie nowych sklad6w osobowych
Rad Nadzorczych sp6left,

- nie otrzymal na piSmie, o co wnosil, plan6w inwes4'cyjnych i zamierzen
spolek na 2012 rok,

- mial problem, aby otr4mat zUrzgdu Miasta i Gminy protokol koncowy
odbioru budowy ul. Kqrielowej do drogi nr I l. Pracownicy nie znajq
ustawy o dostgpie do informacji publicznych.

Pawel Uicinowicz - Zastepca Burmistrza odpowiedzial i wyjasnil zarzuly
radnego Zbigniewa Kajser.

Do p-ktu 17-eo Zrkoiczenie
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej krotko podsumowal przebieg obrad s€sji,
podzigkowal wszystkirn za udzial w obradach i zamkn4l obrady XVII sesji
Rady Miejskiej.

Rada podjgla 7 uchwal
Rada rozpoczgla obrady o godzinie 1P, a zakoirczyla o godzinie l4s.

Sekreta|z
obrad XVll sesji Rad' Miejskiej

''lrl:
Krystym Sikora

1",
Protokolowala:
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